



# Dana BNM untuk PKS: Kemudahan Perusahaan Mikro (MEF)

## Objektif

Meningkatkan akses kepada pembiayaan tanpa cagaran untuk perusahaan/ usahawan mikro, termasuk individu yang bekerja sendiri dan pekerja sambilan (gig workers) yang menggunakan platform digital.

## Ciri-ciri Kemudahan Perusahaan Mikro (MEF)

<b>Kriteria kelayakan</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Perusahaan mikro* mengikut definisi PKS yang diluluskan oleh Majlis Pembangunan Usahawan dan PKS Kebangsaan (MPUPK); atau</li> <li>Usahawan mikro Malaysia termasuk individu yang bekerja sendiri, pekerja sambilan (gig workers) yang menggunakan platform digital dan peserta program i-TEKAD</li> </ul> <p>Pembiayaan akan ditawarkan di bawah Skim Pembiayaan Mikro tanpa cagaran. Sila memohon terus kepada institusi kewangan peserta di bawah Skim Pembiayaan Mikro (<a href="http://www.bnm.gov.my/index.php?rp=180620%20pmikro+comparativetable">www.bnm.gov.my/index.php?rp=180620 pmikro+comparativetable</a>)</p>
<b>Tujuan pembiayaan</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Modal kerja; dan/atau</li> <li>Perbelanjaan modal</li> </ul> <p>Nota: Pembiayaan perlu digunakan untuk tujuan perniagaan dan tidak boleh digunakan untuk pembiayaan semula kemudahan kredit/ pembiayaan yang sedia ada.</p>
<b>Saiz pembiayaan</b>	Sehingga RM50 ribu bagi setiap perusahaan/ usahawan mikro
<b>Kadar faedah pembiayaan untuk PKS</b>	Ditetapkan oleh institusi kewangan peserta
<b>Tempoh</b>	Sehingga 5 tahun
<b>Prosedur permohonan</b>	Hantar permohonan terus kepada institusi kewangan peserta dan kelulusan tertakluk pada penilaian kredit institusi kewangan peserta.

\* Warganegara Malaysia yang tinggal di Malaysia dengan pemegangan sekurang-kurangnya 51% dalam perusahaan mikro.

Untuk maklumat lanjut



Hubungi pusat khidmat pelanggan institusi kewangan peserta



Layari laman sesawang institusi kewangan peserta



[www.bnm.gov.my/covid19](http://www.bnm.gov.my/covid19)

BNM eLINK: <https://telelink.bnm.gov.my>



**BANK NEGARA MALAYSIA**  
CENTRAL BANK OF MALAYSIA